
Zápis
 z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kvítkov

konaného ve čtvrtek   dne 28.11.2024 od 17 .00 hod 

Přítomni: Zelenková Jana,  Zelenková Jana ml.,Kurtinec Jaroslav ,Málek Roman,,, Bauer David, 
Kebrlová Jana,  Zahradník Miroslav

Omluvení:   Novotný František, Zelenka Jaroslav

Zasedání bylo řádně svoláno, informace byla zveřejněna na úřední desce a na elektronické úřední 
desce OÚ Kvítkov 19.11.2024 do 29.11.2024
Předsedající oznámil, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva, je přítomno 7 členů 
zastupitelstva z celkového počtu 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášení schopné

Ověřovatelé zápisu: 
Podle platného jednacího řádu určil předsedající ověřovatele zápisu:
Kebrlová Jana, Zelenková Jana ml.

Zapisovatelka: Zelenková Jana

Program

1. Dodatek ke smlouvě s firmou AVE CZ na rok 20257. Různé
2. Smlouva o sběru textilu v roce 2025
3. Odměny neuvolněných zastupitelů od 1.1.2025
4. Nabídka firmy MATOTIP
5. Nabídka firmy ANS FOND
6. Informace o rozpočtovém opatření č. 4 a 5
7, Různé
8. Starostka navrhla přidat bod 8 Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému 
odpadového hospodářství.

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0

Program veřejného zasedání byl schválen vč. Bodu 8

Usnesení č. 1//11/2024

1. Dodatek ke smlouvě s firmou AVE CZ na rok 2025
     Firma AVE CZ poslala dodatek č. 24 ke smlouvě pro rok 2025 
     Cena se zvedá cca o 2 Kč
     Popelnice  110       56,90   na  58,40  (bez 21%DPH)
                       240       108,70 na 111,50
                     1100        325     na 333,70



Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č. 24 ke smlouvě č. 064/VJ/02 o zneškodňování odpadů v 
obci s firmou AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. pro rok 2025

Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0

Usnesení č 2/11/2024 bylo schváleno

2. Smlouva o sběru textilu v roce 2025
    Od 1.1.2025 má obec za povinnost zřídit odběrné místo na sběr textilu
    Firma AVE CZ  nabízí přistavení kontejneru na textil  2,5m3   9000 (11.465) nebo
    1,5m3 za 7000 (8470)
    V tom  je odvoz 2x ročně, jinak se nic dál nebude platit
    Textil se nebude třídit. 

    Firma TextilEco a,s zatím odvážela zdarma, ale od 1.1.2025 chce poplatek 15000
    (18150), protože odevzdaný textil bude třídit a vzniknou jim další náklady, protože 
    předpokládají, že tam budou věci, které nejde dál použít.
    V roce 2025 musí obec docílit 60% vytříděnosti odpadu, jinak  hrozí pokuta 200.000,- 
    Kč
    Starostka obce prověří, zda by firma TextilEco přistoupila na cenu 7000,- bez DPH.
    Pokud ne , tak objedná kontejner od firmy AVE CZ  1.5m3

   Vzato na vědomí

  
3. Odměny neuvolněných zastupitelů od 1.1.2025
    V říjnu 2024 sdělením MVCR č. 295/2024 byla vyhlášena základna pro výpočet odměn 
    členů zastupitelstva obce od  1.1.2025. 
    Odměnu neuvolněným zastupitelům musí schválit zastupitelstvo obce.
  
   Nebo nynější odměny můžou zůstat beze změn,  protože nepřekračují povolenou částku.

   Návrh usnesení:
   Zastupitelstvo obce schvaluje odměny neuvolněných zastupitelů od 1.1.2025
   Starostka obce                         32.000,-
   Předseda výboru                       3 200,- 
   Člen výboru                               2 700,-
   Člen zastup. Bez funkce           1 600,- 
 v souladu s § 74 odst. 3 zákona o obcích stanovuje, že při souběhu výkonu několika funkcí se 
odměna poskytne pouze za výkon funkce, za niž náleží nejvyšší odměna.

V případě nástupu náhradníka na uvolněný mandát člena zastupitelstva obce bude odměna ode dne 
složení slibu. V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována 
ode dne zvolení do příslušné funkce. 

  
 Výsledek hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se:0

Usnesení č. 3//11/2024 bylo schváleno

  



4. Nabídka firmy MAPOTIP
    Starostka seznámila s návrhem firmy Mapotip na jejich portál
    Hodně věcí přebírají z katastru, na který má obec zřízen přístup, DTM pro nás vytváří kraj, cena 
    za pořízení 9680, pak je možné přidat další vrstvy celkem za cca 118000.
    pak je roční poplatek cca 15000
   Zastupitelstvo rozhodlo, že nebudeme pořizovat

Vzato na vědomí

  
5. Nabídka firmy ANS FOND
    Nabízí investování. Vzhledem k tomu, že nemáme volné finanční prostředky ,nabídku 
    nevyužijeme

Vzato na vědomí

6. Informace o rozpočtovém opatření č. 4 a 5
    Starostka obce informoval o rozpočtovém opatření č. 4 a 5
    Přesun fin. prostředků na fin.pomoc povodně, koupě pozemku, přesun mezi paragrafy, 
    výše rozpočtu se nemění

Vzato na vědomí
7. Různé
      a) rozpočet na rok 2025
      Rozpočet bude schvalován na zasedání dne 18.12.2024, předpokládáme příjmy a výdaje jsou 
      cca 5 300 000,- Kč

8.  Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství
     Od 1.1.2025 musí obce mít ve vyhlášce i to že máme místo pro sběr textilu, a je i nové 
     změní vyhlášky. 

Návrh usnesení

 Zastupitelstvo obce Kvítkov vydává  na základě § 59 odst. 4 zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech 
(dále jen „zákon o odpadech“), a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, tuto obecně závaznou 
vyhlášku (dále jen „vyhláška“):

Výsledek hlasování:   Pro: 7  Proti:  0  zdržel se: 0
Usnesení č. 4/11/2024 bylo přijato.

V Kvítkově 5.12.2024

Ověřovatelé zápisu:   ………………………….

                                   …………………………..

Zelenková Jana
starostka obce




